
از دو ماه مانده تا شروع فصل جدید  کمتر  در فاصله 
هنوز  استقلال  باشگاه  مسئولان  ایران،  فوتبال  برتر  لیگ 
نتوانسته اند سرمربی این تیم را انتخاب کنند که یکی از دلایل 

آن چنددستگی در هیات مدیره است. 
 تیم فوتبال استقلال که فصل بیست و چهارم لیگ برتر را با 
عنوان نهمی به پایان برد و با قهرمانی در جام حذفی بخشی 
کامی را جبران کرد، در فاصله کمتر از دو ماه مانده به  از این نا
شروع فصل جدید لیگ برتر هنوز سرمربی خود را نشناخته 
که تمایل داشتند یک  است. مسئولان باشگاه استقلال 
خارجی را به عنوان سرمربی فصل آینده انتخاب کنند از مدت ها 
قبل رایزنی با گزینه های مد نظرشان را آغاز کرده اند، اما چند 
دستگی در تصمیم گیری و اختلاف نظر بر سر گزینه ها، به آنها 
اجازه نداده است سرمربی را انتخاب کنند. مهر کسب اطلاع 
کرد که در بین اعضای هیات مدیره برخی طرفدار مربی ایرانی 
هستند و برخی هم روی سرمربی خارجی نظر دارند. در این 
کره با »فابیو کاریله« را در  میان یکی از اعضای هیات مدیره مذا
شرایطی پیش برده که این گزینه از سوی »کلارنس سیدورف« 
کید کرده است که این  مشاور مدیرعامل رد شده بود و وی تا
سرمربی به درد استقلال نمی خورد. با این حال اصرار این 
عضو هیات مدیره روی کاریله باعث تعجب و البته عصبانیت 
ح  سیدورف هم شده است، چرا که قرار بود این هلندی مطر
در انتخاب سرمربی آبی پوشان نظر نهایی را بدهد اما چند 
دستگی در هیات مدیره استقلال وضعیت را متفاوت کرده 
است. در این میان علی نظری جویباری مدیرعامل باشگاه هم 
که از سوی هواداران تحت فشار قرار گرفته است برای انتخاب 
سرمربی با مشکل مواجه شده و نمی داند باید حرف کدام جناح 

در هیات مدیره را بپذیرد. به همین خاطر تصمیم به استعفا هم 
گرفته اما نزدیکان او اجازه نداده اند به این سمت برود. 

خ داده است که علی تاجرنیا  این اتفاقات در شرایطی ر
نماینده هلدینگ خلیج فارس در باشگاه استقلال به تازگی از 
سفر حج برگشته و قرار است بزودی در جلسه ای با مدیرعامل و 

اعضای هیات مدیره در مورد انتخاب سرمربی تصمیم نهایی را 
بگیرند. ریکاردو ساپینتو، مجتبی جباری و فابیو کاریله سه گزینه 
جدی برای انتخاب سرمربی فصل آینده استقلال هستند که 
بین اعضای هیات مدیره برای انتخاب یکی از آنها چند دستگی 

وجود دارد و هر کدام دنبال گزینه خود هستند. 
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چنددستگی در هیات مدیره استقلال برای سرمربی؛ 

اولین شوک به »سیدورف«!

تعلیق سه نفر به دلیل حواشی دوومیدانی
به گفته معاون وزیر ورزش، سرپرست، سرمربی تیم و مسئول 
حراست تیم اعزامی دوومیدانی به مسابقات قهرمانی آسیا 
تا زمان تعیین تکلیف نهایی پرونده از مسئولیت خود تعلیق 
شدند. به گزارش مهر، سید محمد شروین اسبقیان اظهار کرد: 
در پی ادعای برخی منابع خبری در کره جنوبی مبنی بر رفتار 
ناشایست سه نفر از اعضای تیم ملی دوومیدانی کشورمان، 
بلافاصله با رئیس فدراسیون دوومیدانی تماس گرفته شد و 

گزارشی اولیه از وضعیت دریافت کردیم. 
وی افزود: با دستور صریح وزیر ورزش و جوانان، اینجانب به 
همراه رئیس مرکز حراست وزارتخانه مأمور رسیدگی فوری به 
موضوع شدیم. پس از بررسی های اولیه، تصمیماتی درباره افراد 
خاطی که سوءمدیریت آنان در روند برگزاری اردو و مسابقات 
محرز شده بود، اتخاذ شد. معاون وزیر خاطرنشان کرد: بر 

اساس تصمیم اتخاذشده مقرر شد در مرحله اولیه بررسی، 
سرپرست، سرمربی تیم و مسئول حراست تیم اعزامی تا زمان 

تعیین تکلیف نهایی پرونده، از مسئولیت خود تعلیق شوند. 
اسبقیان همچنین با اشاره به حضور وزیر ورزش و جوانان، 
معاونان وزارتخانه و مسئولان وزارت امورخارجه در جلسه 

کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی، از همراهی و دقت 
نظر نمایندگان محترم در مسائل ورزشی قدردانی کرد و گفت: 
در این جلسه، گزارشی کامل از اقدامات وزارت ورزش و جوانان 
ارائه شد که مورد استقبال نمایندگان محترم قرار گرفت. مقرر 
شد گزارشی مکتوب نیز برای ارائه به مجلس تهیه و ارسال شود. 
وی در ادامه با اشاره به نگاه ویژه وزیر ورزش و جوانان به 
ضرورت رعایت اصول اخلاقی در میادین بین المللی افزود: دکتر 
دنیامالی، بارها بر لزوم حفظ شان و شخصیت ملی ورزشکاران 
کید کرده و رعایت چارچوب های  در رقابت های برون مرزی تأ
اخلاقی، رفتاری و انضباطی را یکی از اولویت های اصلی وزارتخانه 
بر اساس منویات رهبری معظم در اعزام تیم های ملی می داند. 
ورزشکاران، نمایندگان فرهنگی جمهوری اسلامی ایران هستند 
و رفتار آن ها باید در تراز ارزش ها و فرهنگ ملت بزرگ ایران باشد. 

گفتوگو
پایان رأفت: 

خریدهای پرسپولیس خوب بوده
مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس براین 
عقیده است که سرخپوشان تا اینجا خریدهای 
خوبی داشتند اما نقاط ضعف این تیم همچنان 
پابرجاست.پایان رأفت، درباره عملکرد پرسپولیس 
در فصل نقل وانتقالات اظهار داشت: با توجه به 
اینکه پرسپولیس فصل گذشته را بدون جام به 
پایان برد، خیلی زود وارد بازار نقل وانتقالات شد 
که تصمیم بسیار خوبی از سوی مدیران باشگاه 
بود. تا اینجا هم بازیکنان خوبی با نظر کارتال 
جذب شدند و با توجه به سن و سال بازیکنانی که 
به تیم اضافه شدند، پرسپولیس برای فصل پیش 
رو جوان می شود. به نظر من تصمیم سرمربی 
تیم برای پایین آوردن میانگین سنی نفرات تیم 
ح  کنش به طر تصمیمی عاقلانه است.وی در وا
این موضوع که تا این لحظه بیشتر خریدهای 
پرسپولیس در فاز هجومی و پست وینگر بوده 
گذشته  فصل  پرسپولیس  کرد:  تصریح  است، 
بیشترین ضربه را از نداشتن وینگر خوب و آماده 
خورد، پس طبیعی است که برای این فصل این 
ضعف را پوشش دهد. به هر حال پرسپولیس 
کند و بازی های سختی  باید در دو جام بازی 
پیش رو دارد و ممکن است اتفاقات زیادی مانند 
مصدومیت و محرومیت برای این تیم رقم بخورد، 
به همین دلیل باید برای هر پست حداقل دو 
بازیکن آماده در خدمت کادر فنی باشند.مهاجم 
پیشین تیم فوتبال پرسپولیس ادامه داد: با وجود 
خریدهای خوبی که تا اینجا صورت گرفته است، 
اما هنوز در برخی از پست ها پرسپولیس نیاز به 
بازیکن جدید دارد. سرخپوشان قطعاً باید در سه 
پست دفاع، هافبک وسط و مهاجم تقویت شوند. 
با وجود جدایی گولسیانی و فرجی، تیم حتماً به 
کیفیت نیاز دارد تا در کنار  مدافع وسط جوان و با
کنعانی زادگان و پورعلی گنجی مرکز خط دفاعی را 
پوشش دهند. البته پرسپولیس یک دفاع راست 
خوب هم نیاز دارد. باید منتظر بمانیم و ببینیم در 
روزهای آینده مدیران پرسپولیس با چه بازیکنانی 
به توافق می رسند.رأفت درباره جدایی آل کثیر و 
اینکه هنوز پرسپولیس جانشین مناسبی برای او 
در خط حمله پیدا نکرده است، گفت: پرسپولیس 
در حال حاضر علیپور و دورسون را به عنوان 
مهاجم در اختیار دارد که هر دو هم 30 سال و 
بالای 30 سال سن دارند. به عقیده من غیر از اینکه 
کیفیت خارجی  پرسپولیس باید یک مهاجم با
دیگر هم جذب کند، باید یکی دو بازیکن جوان در 
این پست در کنار این بازیکنان در اختیار داشته 
باشد تا از تجربیات آنها برای سال های آینده 
استفاده کند. پرسپولیس در سال های گذشته هم 
همین شرایط را داشت و همیشه مهاجمان گلزن و 

کیفیتی در اختیار داشته است. با

کوتـــــــــــاه
خبر تلخ برای طارمی

رسانه های ایتالیایی از احتمال فروش ستاره ایرانی تیم اینتر 
خبر دادند.  روزنامه ایل جورنوی ایتالیا فاش کرد که کریستین 
چیوو سرمربی جدید اینتر به دنبال جوان سازی این تیم 
است و احتمال دارد که از مهدی طارمی ستاره ایرانی بخواهد 

جوزف مه آتزا را ترک کند. 
این روزنامه در ادامه گزارش خود نوشت: هدف احتمالی 
فروش طارمی باز شدن فضا برای خرید بازیکنانی مانند آنژه 
یوان بونی۲۱ ساله و راسموس هویلوند ۲۲ ساله است. مهدی 
کنون 3۲ سال سن دارد و تابستان سال گذشته  طارمی ا
)۲0۲۴( با انتقالی آزاد از پورتو به اینتر پیوست اما نتوانست 

انتظارات را برآورده کند. 

کارتال لیست خرید را داد
برای  تیم،  سرمربی  و  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
همفکری و تصمیم گیری درباره مسائل مختلف مربوط به 
تیم، در یک تماس تصویری با یکدیگر گفت وگو داشتند. رضا 
درویش و اسماعیل کارتال در یک تماس تصویری در خصوص 
کردند. تمرینات در  آخرین وضعیت پرسپولیس گفت وگو 
زمین های شماره دو و سه ورزشگاه آزادی، بحث و تبادل نظر 
صورت گرفت و در نهایت به این جمع بندی انجامید که در 
برخی از پست ها بهتر است بازیکن خارجی جذب شود. از این 
کرات با بازیکنان معرفی شده توسط سرمربی، آغاز شد  رو مذا
که پس از نهایی شدن، اطلاع رسانی خواهد شد. دفاع راست، 
دفاع میانی و هافبک میانی، پست هایی بودند که درباره 

بازیکنان مورد نظر برای آن ها بیشتر صحبت شد. 

 کنعانی تمدید کرد
را  خود  ملی پوش  مدافع  قرارداد  پرسپولیس  باشگاه 
تمدید کرد. پرسپولیس که فصل جاری را با حاشیه و جدایی 
 ، چهره های تاثیرگذار خود آغاز کرده بود، نهایتا در لیگ برتر
کام ماند تا مدافع  جام حذفی، سوپرجام و لیگ نخبگان آسیا نا
قهرمانی لیگ برتر، فصل ناامید کننده ای را پشت سر بگذارد. 
خ پوشان در کنار جذب بازیکنان مورد نظر اسماعیل  سر
کرات خود را برای تمدید بازیکنان مورد نظر این  کارتال، مذا

سرمربی ترک تبار را آغاز کردند. 
کرات برای تمدید  از همین رو با درخواست این مربی مذا
دو مدافع ملی پوش این تیم یعنی مرتضی پورعلی گنجی و 
محمدحسین کنعانی زادگان آغاز شد. پورعلی گنجی هفته 
پیش بعد از توافق با پرسپولیس قرارداد خود را به مدت ۲ 
فصل دیگر تمدید کرد اما باشگاه پرسپولیس به رغم توافق 
با کنعانی زادگان با وجود برنامه ریزی  قبلی نتوانست قرارداد 
این بازیکن به امضا برساند. حالا با پیگیری های خبرنگار ایرنا 
مشخص شد، بعد از کش  و قوس های فراوان طرفین با هم به 
توافق رسیده و قرارداد کنعانی زادگان به مدت ۲ فصل دیگر 

تمدید شده است. 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان فارس با اشاره 
به کاهش ۶0 تا ۸0 درصدی بارش ها در برخی مناطق 
استان، از چالش های جدی تامین آب و افزایش عمق 
چاه ها در استان فارس خبر داد و بر لزوم مدیریت مصرف 

کید کرد.  و صرفه جویی آب تا
علی شبانی سه شنبه ۲0 خرداد در نشست خبری با 
خبرنگاران با اشاره به نامگذاری هفته پایانی خرداد به 
عنوان »هفته صرفه جویی در مصرف آب« اعلام کرد که 
استان فارس یکی از پهناورترین استان های کشور است 
که با محدودیت ها و تنگناهای جدی در بخش منابع آب 

به ویژه بارش مواجه است.
وی با بیان اینکه میانگین بارش استان در سال آبی 
کنش بارش  گذشته ۱۷0 میلی متر بوده است، افزود: پرا
در استان بسیار نامتوازن است به طوری که مناطق غرب 
استان وضعیت مطلوبی دارند اما در شمال شرق، جنوب 
شرق و جنوب استان عملا بارش قابل توجهی نداشتیم 
و کاهش بارش در این مناطق بین ۶0 تا ۸0 درصد نسبت 
گذشته بوده است.مدیرعامل شرکت  به سال زراعی 
آب و فاضلاب )آبفا( فارس ادامه داد: بارش های بخش 
مرکزی استان رگباری بوده و سیلابی رخ نداده و سدها نیز 
کید کرد  نتوانستند آبگیری مناسبی داشته باشند.وی تا

که حدود ۸۴ درصد آب استان از منابع زیرزمینی تامین 
می شود و در شیراز این میزان ۵0 درصد است و مابقی از 
خط یک و دو سد درودزن تأمین می شود.شبانی درباره 
گستردگی خدمات آب و فاضلاب استان گفت: در استان 
فارس در ۱۲۲ شهر و ۲۵00 روستا خدمات آب توزیع می شود 
و هشت شهر و چهار روستای استان تحت پوشش شبکه 

فاضلاب است. 
همچنین شش شهر دیگر در حال انجام پروژه های 
فاضلاب هستند که سهم آب زیرزمینی در آن ها ۸۶ درصد 
است که شرایط کاری را دشوار می کند.مدیرعامل آبفا 
فارس با اشاره به عمق چاه ها در استان بیان کرد: در سال 
گذشته در منطقه مهدی آباد فسا، عمق کف کنی چاه ها به 
۴۹۵ متر رسید و متوسط عمق چاه ها در استان به حدود 
300 متر رسیده است که دسترسی به منابع آب زیرزمینی را 

سخت تر و هزینه استحصال را افزایش داده است.
وی درباره آب شرب گفت: سرجمع تولید آب شرب در 
استان بین 3۸0 تا 3۹0 میلیون مترمکعب است که سهم 
شیراز حدود ۲۲0 میلیون مترمکعب می باشد. برداشت کل 
منابع آب استان نیز سالانه بین ۶.۵ تا ۷ میلیارد مترمکعب 
کید بر فاصله تأمین آب  است.مدیرعامل آبفا فارس با تا
برای شهرهای استان افزود: برای تأمین آب، از چاه ها و 

خطوط آبرسانی فاصله هایی بین ۶0 تا ۷۷0 کیلومتر داریم 
و این نشان می دهد چالش های جدی در تامین منابع 

آبی وجود دارد.

   خشکی سد سیوند
شبانی به وضعیت سد سیوند اشاره کرد و گفت: سد 
سیوند امروز کاملاً خشک است و آب مورد نیاز شهرها و 
مناطق اطراف آن از طریق چاه های دیگر مناطق تأمین 
می شود. وی ادامه داد: ما مجبور به تأمین آب از فواصل 
مجاور  استان های  حتی  و  شهرستان ها  بین  طولانی 
کنون به موضوع آب آنچنان که  هستیم و معتقدیم که تا

باید توجه نشده است.
کرد: وزارت  شبانی در ادامه سخنان خود تصریح 
تغییر  مصرف  مدیریت  سمت  به  را  خود  رویکرد  نیرو 
داده است و این باید به فرهنگ عمومی تبدیل شود 
تا بتوانیم نسل های آینده را از کمبود آب حفظ کنیم.
مدیرعامل آبفا فارس درباره کیفیت آب تصریح کرد: با 
کاهش بارش ها، کیفیت آب نیز تحت تاثیر قرار می گیرد 
اما با وجود محدودیت ها تلاش کرده ایم تنش به مرحله 
بحران نرسد و در تمامی فصول به ویژه تابستان فعالیت 

شبانه روزی داریم.

مدیرعامل آبفا استان اعلام کرد

چالش جدی در تأمین آب فارس

شــهرستان
 

 
گــــزارش

سرپرست جدید بنیاد مسکن خمام 
معرفی شد

در مراسمی با حضور مهندس دائمی، مدیرکل بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان، سرپرست جدید 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان خمام معرفی شد
این مراسم در محل فرمانداری شهرستان خمام 
برگزار گردید و طی آن، مهندس دائمی با خانم عصمت 
و  دیدار  خمام  شهرستان  فرماندار  محمددوست، 
، مدیرکل بنیاد مسکن  گفتگو کرد. در ابتدای این دیدار
استان گیلان با ارائه گزارشی از عملکرد این نهاد در سطح 
شهرستان خمام، به تشریح مهم ترین اقدامات صورت 

گرفته در حوزه عمران روستایی پرداخت.
بنیاد  مأموریت های  به  اشاره  با  دائمی  مهندس 
مسکن در راستای توسعه و بهسازی روستاها، گفت: 
»بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در شهرستان خمام طی 
سال های اخیر اقدامات ارزنده ای در حوزه نوسازی 
مسکن روستایی، اجرای طرح های هادی، تأمین زمین 
برای نیازمندان و مقاوم سازی واحدهای مسکونی انجام 

داده است.«
وی همچنین از همکاری خوب مسئولان محلی، 
شوراهای اسلامی و دهیاری ها در تحقق اهداف این بنیاد 
قدردانی کرد و خواستار تداوم این هم افزایی در مسیر 

توسعه متوازن و پایدار روستایی شد.
، خانم عصمت محمددوست،  در ادامه این دیدار
فرماندار شهرستان خمام، با تقدیر از فعالیت ها و عملکرد 
بنیاد مسکن در روستاهای شهرستان اظهار داشت: 
»خدمات بنیاد مسکن در راستای بهبود کیفیت زندگی 
روستاییان و توسعه زیرساخت های روستایی چشمگیر 
و قابل تقدیر است. با وجود محدودیت ها و چالش های 
موجود، این نهاد با برنامه ریزی دقیق و تلاش مستمر 
توانسته است نقش مهمی در آبادانی روستاها ایفا کند.«

وی با اشاره به اهمیت تداوم این روند، از انتصاب 
سرپرست جدید بنیاد مسکن شهرستان خمام استقبال 
کرد و ابراز امیدواری نمود که با مدیریت جدید، شاهد 
ارتقای بیش از پیش خدمات رسانی به مناطق روستایی 

شهرستان باشیم.
در پایان این مراسم، حکم انتصاب مهندس محمدرضا 
ضیایی بعنوان سرپرست جدید بنیاد مسکن شهرستان 
خمام توسط مهندس دائمی به وی اعطا شد و از زحمات 

مدیر  پیشین این نهاد نیز تقدیر به عمل آمد.

ح کرد:  استاندار فارس مطر

مسیرهای زیارتی جنوب کشور نیازمند تقویت زیرساخت ها  
کوتــــاه

استاندار فارس با اشاره به اهمیت تاریخی و معنوی 
مسیرهای زیارتی جنوب کشور، بر لزوم تقویت زیرساخت های 
کید کرد و خواستار ساخت  این مسیرها از جمله راه و راه آهن تأ
زائرسرا در ورودی استان فارس و توجه به جایگاه سومین حرم 
اهل بیت)ع( شد. حسینعلی امیری در نشست کارگروه ملی 
زیارت که در حرم مطهر حضرت شاهچراغ)ع( درحال برگزاری 
است، دو نکته را مطرح کرد و خواستار توجه به این موارد در 

این کارگروه مورد توجه قرار گیرد. 
وی با اشاره به مسیر تاریخی حرکت امام رضا)ع( از جنوب 
گفت: محور »طریق الرضا« یک محور قدیمی و   ، کشور
شناخته  شده است؛ مسیری که امام رضا)ع( از جنوب کشور 
حرکت کردند و به نیشابور رفتند. این مسیر در تاریخ به خوبی 
ثبت شده و در سال های اخیر و به ویژه پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی، به آن توجه شده است. استاندار فارس افزود: محور 
دیگری نیز در حال رونق گرفتن است که با گسترش زیارت 
اربعین در کشور، سال به سال بر میزان ترددها در آن افزوده 
می شود. این مسیر از استان های سیستان و بلوچستان، 
کرمان و فارس می گذرد و به مرز شلمچه منتهی می شود. 
به ویژه اینکه علاقه مندان به اهل بیت)ع( از میان اهل سنت 

و شیعیان، این مسیر را طی کرده و به عراق وارد می شوند. 
کید بر ضرورت توجه به زیرساخت های این  امیری با تأ
مسیر گفت: این مسیر نیاز به تقویت زیرساخت ها اعم از راه 
و راه آهن دارد. آمارها نشان می دهد که ۱۲0 هزار نفر از شیراز 

عبور کرده اند تا به زیارت عتبات و اربعین بروند و این آمار هر 
سال رو به افزایش است؛ بنابراین تقویت زیرساخت های این 
مسیر باید در دستور کار قرار گیرد. مرز ورودی استان فارس 

نیز شلمچه است. 
وی در ادامه اظهار کرد: درخواست دوم این است که در 
ورودی استان، در شهرستان نی ریز، یک زائرسرا احداث شود. 
ما با اعتبارات محدودی مواجه هستیم، اما می توانیم این 

مسیر را با عنوان »طریق الاحمدی« نام گذاری کنیم. 
استاندار فارس افزود: همان طور که در مشهد مقدس 
کز فرهنگی، اقامتگاه و زائرسرا دارند،  دستگاه های اجرایی، مرا
لازم است در شیراز نیز این اقدامات صورت گیرد. مسئولیت 
اصلی کارگروه به عهده عارف، معاون اول رئیس جمهور 
است؛ درخواست دارم عنایت کنند که به همان شکلی که 
کز مختلف دارند، در شیراز  در مشهد همه دستگاه ها مرا

هم ایجاد شود. 
کید کرد: آنچه رهبر معظم انقلاب درباره شیراز  امیری تأ
فرمودند که اینجا سومین حرم اهل بیت)ع( است، الزاماتی 
دارد و یکی از مهم ترین الزامات آن این است که در سطح ملی 

به این ملزومات توجه ویژه شود. 

تجلیل بنیاد مسکن گیلان از نقش آفرینی 
بانک ها در طرح بهسازی مسکن روستایی

گانه مدیرکل بنیاد مسکن گیلان با  در دیدارهای جدا
مدیران بانک های صادرات, کشاورزی و تجارت, از همکاری 
ح ویژه بهسازی  و حمایت مؤثر این بانک ها در اجرای طر
مسکن روستایی استان تجلیل شد. حامد دائمی، مدیرکل 
گانه  بنیاد مسکن انقلاب اسلامی گیلان، در دیدارهای جدا
با مدیران شعب بانک های صادرات، کشاورزی و تجارت 
استان، از همکاری اثربخش آن ها در پرداخت تسهیلات طرح 
ویژه بهسازی مسکن روستایی تقدیر کرد. دائمی با اشاره به 
نقش مهم بانک ها در اجرای طرح های محرومیت زدایی و 
توسعه زیرساخت های روستایی، بر تداوم همکاری، افزایش 
کید  سهمیه های تسهیلاتی و تسهیل فرآیندهای پرداخت تأ
کرد. وی با بیان اینکه تأمین مسکن ایمن و مقاوم برای 
روستاییان، تنها یک مأموریت اداری نیست، بلکه مسئولیتی 
انسانی و ملی است، گفت: مشارکت مؤثر بانک های عامل در 
اعطای این تسهیلات، نقش بی بدیلی در ارتقای سطح زندگی 
مردم روستا و تثبیت جمعیت در مناطق کمترتوسعه یافته 
ایفا کرده است. مدیران بانک های عامل نیز ضمن تشکر 
از توجه و پیگیری های بنیاد مسکن، آمادگی خود را برای 
همکاری گسترده تر در اجرای طرح های عمرانی و تسهیلاتی 
کید کردند که بانک ها  روستاها اعلام کردند. آنان همچنین تأ
، از طرح هایی که منجر به امنیت، رفاه و  با نگاه توسعه محور

ماندگاری روستاییان شود، پشتیبانی خواهند کرد. 

رسیدگی به بزرگ ترین پرونده قاچاق 
سوخت کشور در هرمزگان

مدیرکل تعزیرات حکومتی هرمزگان با اشاره به رسیدگی 
به بزرگ ترین پرونده قاچاق فرآورده های نفتی کشف شده 
، گفت: ارزش ریالی این پرونده حدود یک همت  در کشور
کیومرث حسن پور امروز  کنون در حال رسیدگی است. و ا
سه شنبه ۲0 خرداد از تشکیل 33 هزار و ۶00 فقره پرونده 
در سال ۱۴03 با ارزش تقریبی ۲۶ همت خبر داد و افزود: 
پارسال میزان محکومیت های صادرشده هشت همت و 
وصولی های انجام شده ۱۱ هزار میلیارد ریال بود که به خزانه 
دولت واریز شده است.وی اظهار کرد: استان هرمزگان در 
تشکیل پرونده های قاچاق کالا و ارز رتبه نخست کشور را 
دارد و حدود ۶0 درصد از پرونده های تشکیل شده در این 
حوزه بوده است.مدیرکل تعزیرات حکومتی هرمزگان با اشاره 
به اقدامات گسترده برای مقابله با تخلفات اقتصادی، بیان 
کرد: سال گذشته، ۹ هزار و 3۵0 فقره بازرسی توسط گشت های 
مشترک انجام و منجر به تشکیل سه  هزار پرونده شد و در این 
عملیات ها، یک هزار و ۱3۷ تیم تخصصی مشارکت داشتند.
حسن پور با بیان اینکه این استان رتبه نخست وصولی 
جریمه ها را در کشور دارد، افزود: ۱۵ درصد وصولی در سال 
گذشته بیشتر از سایر استان های کشور بوده که به خزانه 
کنون نیز ۱۴ درصد  دولت واریز شده و از ابتدای سال جاری تا

از وصولی کشور متعلق به هرمزگان بوده است.


